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ACTA DE LA REUNIÓ DEL DIA 19 DE GENER DEL 2015 DEL 
CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL. 

 

Dia:  19 de gener de 2015 

Hora: 17:35 h 

Lloc:  Escola Els Pins de Cabrianes.  

 

Assistents:  

Llar d’Infants l’Esquitx 

• Fina González, directora  

• Núria Casas, representant del professorat. 

• Anna Ara, representant de l’AMPA 

CEIP. Els Pins 

� Sr. Joan Palomeras, director 

� Sra. Raquel Luis, representant de l’AMPA 

CEIP. Torres Amat 

� Sra. Fina Ginesta, directora 

� Sra. Elena Padrós, representant del professorat.  

� Sra. Montse Aparicio, representant del personal no docent. 

� Sra. Anna Martínez, representant de l’AMPA 

Escola Vedruna 

� Sra. Magda Casòliva, directora. 

� Sra. Lourdes Soler , representant del professorat 

� Sr. Xavi Miranda, representant de l’AMPA 

IES Llobregat 

� Sra. Marta Sellas, directora 

� Sra. Rosa Colell,  representant del professorat 

� Sra. M. Alba Tomàs, representant del personal no docent. 

� Sra. Fuensanta Cabañas, representant de l’AMPA 

Escola Municipal de Música. 

• Sra. Ruth Matamala, directora 

Ajuntament 

• Sra. Rosa Argelaguet , Regidora d’Educació 
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• Sra. Antònia Faja, representant d’ERC 

Secretari del C.E. M. 

• Ramon Garcia Alamillo, Tècnic d’Educació 

 

En presència de les persones esmentades en l’encapçalament d’aquesta acta i havent 

excusat la seva assistència el Sr. Alcalde , la resta de Regidors que formen part 

d’aquest Consell comença la reunió amb el següent ordre del dia:  

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 

2. Aspectes a destacar de la vida escolar del centre.  

3. Seguiment i control. 

4. Temes sobrevinguts. 

5. Precs i preguntes.  

 

Desenvolupament de la reunió: 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió an terior. 

 

Un cop llegida l’acta de l’anterior consell , s’acorda aprovar-la per unanimitat.  

 

2. Aspectes a destacar de la vida escolar del centr e.   

 

La directora de l’Escola Torres Amat intervé en aquests moments per destacar 

que organitzar durant el primer trimestre una donació de sang i que es van 

aconseguir 106 donacions, la qual cosa significa que es van doblar les 

donacions aconseguides el curs anterior. També han participat a la Fira de 

Santa Llúcia amb una paradeta en la qual es van aconseguir 780 euros que van 

anar integrament als projectes de la Marató de TV3.  

 

També comenta que el tema de l’alarma del centre que presentava un seguit de 

problemàtiques s’ha solucionat positivament, així com també sembla que s’ha 

disminuït el vandalisme del que es va parlar al darrer consell, possiblement per 
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qüestions climatològiques. Finalment comenta que s’ha realitzat un projecte 

sobre “Els hàbits saludables” que s’anirà tornarà tot l’any però que es va centrar 

en la setmana de la donació de sang. Dins el projecte es van realitzar tallers i 

xerrades de ioga, alimentació, esports i esport i salut en la 3a edat.   

 

La directora de la Llar d’infants l’Esquitx vol comentar que s’han reparat els 

desperfectes de la teulada i que s’han confirmat que estaven ocasionades 

perquè algú havia tirat pedres des de la muntanya. Han estat 170 teules 

reparades i espera que aquesta qüestió també es pugui solucionar. La regidora 

intervé per comentar-li que en el cas que es tornin a produir aquest tipus de 

desperfecte ho comenti per fer-se’n càrrec l’Ajuntament.  

 

La directora de l’institut Llobregat intervé a continuació per destacar que el 

proper curs es posarà en funcionament un projecte de servei comunitari en el 

qual els alumnes han de tornar a la societat tot allò que els ha donat. Es tracta 

de realització de 10 hores dins l’horari lectiu i 10 hores més fora de l’horari lectiu 

realitzant un seguit de tasques de voluntariat.  Aquest projecte serà obligatori a 

tots els centres de secundaria d’aquí a cinc anys, però com a Sallent ja tenim 

una experiència prèvia amb el projecte DELOS, i per tant ja tenim la xarxa 

d’entitats i administracions que funciona, s’ha decidit iniciar-lo el curs vinent.  

 

Per finalitzar la seva intervenció comenta que el proper dimarts tots el centre 

celebrarà el dia de l’esport i per tant es faran diferents activitats esportives tant 

al municipi com fora del municipi.  

 

Sense que cap altra centre vulgui intervenir per destacar alguna qüestió 

relacionada amb la vida escolar del seu centre durant el primer trimestre, es 

passa al següent punt del l’ordre del dia.  

  

3. Seguiment i control.   

  

a. Cursos preparació Proves d’accés a cicles formatius. 

Grau Mitjà. 

• El 10,5 % de l’alumnat ha abandonat el curs abans de Nadal. 
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• El 21 % dels alumnes el segueixen amb moltes faltes d’assistència.  

El nivell general del grup és baix i es detecta una falta d’esforç per part 

seva, la qual cosa pots fer que no hi hagin bons resultats a les proves. 

 Grau Superior. 

• El 30 % de l’alumnat ha abandonat el curs abans de Nadal. El 15 % 

per manca de motivació i l’altre 15 % per conciliació de la vida 

familiar o bé perquè han trobat feina.  

• El 20 % de  l’alumnat segueixen el curs amb moltes faltes 

d’assistència.  

El grup mostra interès en les assignatures del curs, però moltes 

dificultats per assolir el nivell que s’exigirà a les proves d’accés.  

Els alumnes han rebut també una sessió de dues hores sobre emprenedoria 

a càrrec de l’empresa INNIO.  Aquestes sessions també es portaran a terme 

als alumnes de Batxillerat i de Cicles Formatius de l’IES Llobregat. 

b. Consell d’infants de Sallent.  

Les sessions del Consell d’infants es van iniciar el dia 17 de novembre de 

2014 i el 29 de novembre de 2014 es va realitzar l’acte de constitució.  Com 

cada any han participat en la Festa dels reis elaborant un discurs de 

benvinguda i llegint-lo el dia 5 de gener. També han recollit l’opinió dels tots 

els infants de la seva escola per tal de determinar quins són els temes que 

preocupen més. De les respostes recollides, es detecta que, per una banda 

els infants posen de manifest desperfectes que han detectat en el poble i 

per l’altre accions incíviques que realitzen els sallentins i sallentines. Així 

doncs, es va determinar que es treballaria aquest any entorn al civisme i 

que traslladarien tot el seguit de desperfectes localitzats a l’Alcalde i la 

Regidora en una entrevista personal amb ells. 

c. Programa de millora de l’èxit escolar.  

Es van realitzar durant el primer trimestres les diferents comissions per tal 

d’establir els objectius a dur a terme durant aquest curs acadèmic.  
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• Llars d’infants – Centres de Primària.  

S’ha acordat treballar al voltant de l’hàbit de “respectar el material”.  Els 

alumnes de P3 i P2 protagonitzaran un llibre en el qual s’establirà quins 

són els procediments per tractar els materials amb respecte.  S’ha 

acordat que hi hagi un personatge que sigui el que recorda quines són 

les normes i que s’ha de fer. Aquest personatges serà una “tieta” que 

un dia vindrà a l’escola a visitar-los.   

La trobada d’alumnes està prevista per el dia 29 de maig de 2015. 

• Primària – Secundària.  

Anglès: 

Durant el primer trimestre els alumnes de primària han utilitzat el bloc 

d’anglès per fer les presentacions però a partir del segon trimestre, els 

alumnes de secundària prepararan una activitat per tal de poder 

realitzar-la als centres de primària. Els dies que està previst que els 

alumnes vinguin són: 

� Dijous 9 d’abril  a les 15 h Escola Els Pins. (7 alumnes) 

� Dijous 16 d’abril a les 15h Escola Torres Amat (46 alumnes) 

� Dilluns 20 d’abril a les 16:30 h Escola Guillem (29 alumnes)   

� Escola Vedruna s’ha de determinar el dia.  

 Els alumnes de primària un cop realitzada aquesta activitat es 

comprometen a realitzar un reportatge en el qual es recullen les 

impressions i fotografies sobre les activitats realitzades. 

Mates:  

Es treballa en l’elaboració d’una plantilla en la qual s’estableixin unes 

pautes per tal de facilitar als alumnes la realització de problemes.  

També s’està realitzant un recull de recursos TIC/TAC per resoldre 

problemes. Així com també es passaran les proves de càlcul mental 

que es van passar l’any passat per tal de poder analitzar les dades 

respecte l’any passat.  
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Conjuntes:  

El dia 27 de febrer de 2015 es realitzarà la trobada d’alumnes de 

primària – secundària.  

L’escala HIFI es realitzarà el dia 6 de març.  

d. Projecte SABANA.  

• S’ha incorporat un nou alumne a la Llar d’infants l’Esquitx.  

En aquests moments hi ha els següents alumnes: 

o 2 alumnes a la Residència St. Bernat.  

o 1 alumne al Grup Gamma 

o 1 Alumne a Planxisteria Navàs 

o 1 Alumne a la Llar d’infants l’Esquitx.  

e. Espai de Debat Educatiu.  

Ha finalitzat el projecte i s’ha editat el material que es va preveure. Es farà 

una presentació pública el proper dia 29 de gener de 2014 a les 21 hores a 

l’auditori de l’escola Municipal de Música. Aquest dia tornarà a venir la 

Maria Jesús Comellas per tal de realitzar d’un col·loqui amb tots els 

assistents sobre l’autonomia dels fills.  

El disseny del material editat ha estat a càrrec de dos sallentins, la Imma 

Benítez i el Gerard Hinojosa i es recullen les idees fonamentals sobre les 

que s’han anat debatent al llarg de les diferents sessions de l’espai de 

debat escolar.   

La regidora convida a tots els assistents a participar-hi i a que facin 

extensiva la invitació a la resta de membres de la comunitat educativa. La 

directora de l’escola de música comenta que tot i que les sessions de 

l’espai de debat educatiu han finalitzat, s’ha creat un mini grup de persones 

que hi van participar que s’envien correus electrònics amb informació 

relativa a l’educació dels fills. En aquest mini grup també està la Maria 



 

 7

Jesús Comellas que és molt activa i sempre contesta sense tenir cap mena 

de compromís ja que el seu contracte ha finalitzat. Considera que cal  

destacar la dedicació i implicació d’aquest professional i per això demana 

que tothom en faci el màxim de difusió per tal de poder gaudir del col·loqui 

amb la Maria Jesús.  

4. Temes sobrevinguts. 

 

El tècnic d’educació intervé per informar que la Diputació de Barcelona ha 

concedit tots els tallers que els centres escolars havien demanat relacionats 

amb la salut i que properament les entitats i empreses que els han de realitzar 

es posaran en contacte amb el centre per tal de poder concretar les dates de 

realització.  

 

També informa que ha sortit el catàleg d’activitats de suport a la funció 

educativa de les famílies de la Diputació de Barcelona que dóna la possibilitat 

de sol·licitar dues activitats com a municipi adreçada als pares i mares 

relacionada amb l’educació dels fills.  Properament s’enviarà un mail als centres 

escolars per tal que puguin veure totes les activitats del catàleg i prioritzar 

aquelles que els semblin més interessants. També es comenta que s’han 

sol·licitat les agendes de medi ambient per tots aquells centres que han 

manifestat interès en tenir-les.  

 

La Diputació de Barcelona també ofereix un seguir de “Tallers de suport a les 

competències clau” relacionats amb les competències cientificotecnològiques o 

lingüístiques adreçades tant a l’alumnat com al professorat.  El tècnic passarà la 

informació als centres escolars per si estan interessats en participar en algun 

d’aquest tallers.  

 

Finalment comenta, per una banda, que s’han demanat les subvencions de 

suport econòmic a la Diputació de Barcelona pels següents conceptes: 

Programa de millora de l’èxit escolar, formació d’adults, i consell d’infants. Per 

l’altra banda, recorda que durant el mes d’abril es realitzarà la setmana cultural i 

demana als centres escolars que facin proposta d’escriptors per venir al centre 

així com també d’actuacions per educació infantil i primer cicle de primària.  
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6. Precs i preguntes.  

 

La directora de l’escola de música informa que com cada any l’escola 

participarà en la cantata que es realitza al teatre Kursaal de Manresa. En 

aquesta ocasió els organitzadors de la cantata és AMPANS ja que aquest any 

celebra el  50 aniversari. La cantata girarà entorn a un conte realitzat pel Manel 

Justícia que parla sobres els valors, el respecte envers les diferències. Arrel 

d’aquesta activitat i també del fet que els alumnes d’AMPANS també realitzen 

formació musical a l’escola de música de Sallent s’ha acordat d’enramar el 

carrer Clos recreant la història del conte. La directora de l’escola de música ho 

comenta per si les escoles consideren que pot ser interessant treballar-ho amb 

els alumnes.  Es realitzarà una preestrena del conte a la Biblioteca de Sallent el 

dia 13 d’abril de 2014.  

 

La directora de l’institut Llobregat comenta que el dia 13 de març els alumnes 

de primer d’ESO també realitzaran una actuació de dansa al teatre Kursaal ja 

que participen al programa “Fem dansa”.  També els de 3r participen en el 

programa “Fem òpera”.  

 

En relació a aquestes qüestions la directora de l’Escola de Música informa als 

centres escolars per si els interessa que l’Auditori de Barcelona té un projecte 

en marxa que es diu “Prelúdics” en el qual si una escola porta més 40 

espectadors et porten un formador a l’escola amb un dossier pedagògic per 

treballar els continguts del concert que escoltaran i que si hi ha més de 80 

espectadors, també ofereixen una segona formació per pares.  

 

La directora de la Llar d’infants l’Esquitx pregunta quan s’iniciaran les obres de 

la plaça Sta. Maria. La regidora d’educació contesta que està previst que 

s’iniciïn durant el febrer- març. 

 

Finalment, la regidora d’ERC informa que la seva agrupació política ha 

organitzat unes jornades sobre Educació als municipis que es portarà a terme el 

proper dissabte dia 24 de gener de les 9:30 a la sala Vilà i Valentí i convida a 

tots els membres del Consell a assistir-hi.  
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I sense més assumptes a tractar, es dóna per finalitzada la reunió quan són les 

dinou hores i quaranta minuts del dia indicat a l’encapçalament d’aquesta acta. 

Presidenta del Consell Secretari del Consell 


